
irsmite i Knarvik skulekorps

Knarvik ungdomsskule tysdag 12. februar 2019, klokka 19.15 til

I alt 23 frammøtte.

1. Opning ved leiar Svein Bjordal

2. Konstituering

- Val av mteleiar

Framlegg Randi Træland Hella, vedteke.

- Val av referent

Framlegg Ketil Tjore, vedteke.

- Val av to personar til å signera protokollen

1: Håkon Bjordal

2: Anna Elen Ulveseth Solland

3. Godkjenning av innkalling

- Godkjent.

4. Godkjenning av dagsorden

- Godkjent.

5. Godkjenning av årsmelding for 2018

Leiar Svein Bjordal la fram årsmeldinga, som også vart delt ut. Bjordal hadde nokre tillegg:

- La til at det også var øvingshelg på Voss i august, dette var ikkje med i årsmeldinga.

- La til at aspirantane stilte i juniorklassen

- Det var Ingvild Fagna og Ingrid Nepstad som gjekk ut av hovudkorpset på alder sommaren 2018.

Årsmeldinga vart godkjent.

6. Godkjenning av rekneskap for 2018

Kasserar Kjartan Sylta la fram rekneskapen, som også vart delt ut. Nokre kommentarar:

- Høge inntekter på kontingent og instrumentleige skuldast at det er etterslep på betaling. Oppmodar

til at foreldre betaler når dei skal.

- Styret må vurdera om ein skal ha kiosk laurdag under Knarvikmila, i 2018 gav laurdagen kring 1.500 i

inntekter.

- Dei som er kundar hjå Tryg kan støtta skulekorpset og samstundes få rabatt, dette har i 2018 gjeve

korpset ein pluss på kring 7.500 kroner.

- Har brukt over budsjett p kjp/reparasjon av instrument, men reparasjon har samstundes vore

veldig rimeleg, og instrumentkjøp har vore naudsynt med den gode veksten i musikantar.

- For Mangerfestivalen og sommarskule er det noko overheng av 2017-kostnader inn på 2018-

rekneskapen, grunna sein fakturering.

-Turkontoen er utanfor sjølve rekneskapen, her skal det komma inn meir når ein får selt unna av det

toalettpapiret som no ligg på lager. Her må det gjerast ei økt både for sal av det som er på lageret,

samt at det vert sjekka og purra for dei som evt. ikkje har betalt.



Frå salen vart det kommentert at grasrotmidlane har gått opp dei siste åra, og det vert oppmoda til

at fleire knyter spelarkortet sitt til Knarvik skulekorps.

Årsmeldinga godkjent med tillegg.

Kontingent og instrumentleige 2019, dette vert fastsett av årsmøtet år for år.

Hovudkorpset og juniorkorpset:

1.500 kroner i kontingent og 500 kroner i instrumentleige årleg, i to årlege innbetalingar.

Aspirantar:

500 kroner i kontingent og 500 kroner i instrumentleige arleg, i to årlege innbetalingar.

Dette er uendra satsar frå 2018 til 2019.

Soskenmoderasjon som no.

Kontingent og instrumentleige godkjent.

7. Godkjenning av budsjett 2019

Kasserar Kjartan Sylta la fram styrets framlegg til budsjett for 2019.

- Kommenterte at det frå januar 2019 er mogleg å støtta Knarvik skulekorps når ein pantar flasker på

Rema 1000 i Knarvik.

- Tilhengarreklame, her vil det kosta 2.000 kroner i året å ha reklame på denne, i tillegg til at

sponsoren må kosta sjølve reklamen som skal klistrast på (lagast på Reklamehuset eller tilsvarande).

Budsjettet godkjent.

8. Val av nytt styre og komitear.

Svein Bjordal vart takka for innsatsen som leiar det siste året.

Frode Rath viste kven som har vore medlemmer det siste året, og la fram valkomiteen si innstilling

for 2019.

Framlegg til nytt styre og komitear frå 2019:

Leiar: Lisbeth Solen, valt for eitt år

Kasserar: Kjartan Sylta går vidare på sitt andre år

Styremedlem: Lovisa Midtbø, valt for eitt år

Styremedlem: Frode Rath, valt for to år

Styremedlem: Mona Sofia Halvorsen, valt for to år

(For dei tre siste her kan det komma endringar for kven av dei tre som skal vera for eitt eller to år,

dersom desse tre vert samde om det seg i mellom).

Vara til styret:

Birthe Kråkenes Bjørstad, valt for eitt år

Liv Margrethe Brekke, valt for eitt år

Revisor:

Ellen Albrechtsen, valt for eitt år



Valkomite:

Øystein Blom, valt for eitt år

Ketil Tjore, valt for eitt år

Fore Id re kontakta r:

Når det gjeld foreldrekontaktar, har dei som er spurt sagt ja til å vera foreldrekontakt men ikkje

dugnadsansvarlege. Dei kan gjerne vera med og bidra til dette arbeidet, men vil ikkje sitja med

ansvaret for dugnader.

Dette er ei sak som årsmøtet må ta stilling til.

Valkomiteens framlegg er at det vert sett ned ei gruppe på 3-4 personar som har ansvar for

organiseringa av dei 3-5 dugnadene skulekorpset har i året. Dette er eventuelt noko det nye styret

kan ta som ei av sine første saker.

Foreldrekontakt 1- Gjertrud Strømme, valt for eitt år

Foreldrekontakt 2 - Tonje Ormark, valt for to år

Foreldrekontakt 3 -Aspirantforeldre frå aspirant frå hausten 2019.

Årsmøtet bestemte at styret skal ta ansvaret for å organisera dette med dugnader, gjerne med ei

«utlysing» til andre foreldre enn dei som deltok på årsmøtet.

Desse representantane vart samrøystes valde av årsmøtet.

Ketil Tjore

\rsmote referent

Årsmøteprotokollen er godkjent: Håkon Bjordal Anna Elen Ulveseth Solland
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